
 
Hvad er håb for dig? 
 
 
 

  Kristian Leth taler flere gange om 
fremtidsangst. Har du oplevet det? 
 
 
 

 
 
 
 
Hvordan hænger håb og handling sammen? 
 
 
 
 

   
 
 
Hvornår har vi som mennesker brug 
for håb? 

 
 
 
Birgitte Kragh Engholm siger i podcasten, at 
vi er skabt som mennesker, og vi skal bare 
være menneskelige. At hvis vi skulle være så 
fuldkomne og perfekte som guder, så var vi 
skabt på en anden måde. Men at hun 
oplever, mange prøver at være en større 
udgave af sig selv, end de egentlig kan 
holde til. Og at mange dømmer sig selv helt 
ekstremt hårdt. 
 
Hvad tænker du om det?  
 
 
 

   
 
 
Friheden er blevet synonym med det 
gode. Og frihed er samtidig blevet 
total individuel frihed. Og man skal 
ikke leve særlig lang tid, før man 
finder ud af, at alt der er noget værd, 
det kræver lidt mindre frihed. Der 
lægger man et ansvar. Og hvis man 
forsøger at have begge dele der, så er 
det, at det krakelerer. (Kristian Leth)  
 
Hvordan balancerer du frihed og 
ansvar i dit liv? 
 
 

 
 
 
 
Hvordan forholder du dig til, at bl.a. 
medierne er fulde af fortællinger om, at det 
går forfærdeligt i verden? 
 
Og hvordan påvirker det dig? 

   
 
 
 
Hvor kommer håb fra? Kan man selv 
præstere håb? Eller er det noget, der 
kommer et andet sted fra? 

 


